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Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dechticiach 

konaného 28.11.2023 v zasadačke Obecného úradu v Dechticiach 
 

 
 

Počet poslancov:                                         9 

Starosta obce:                                              PhDr. Karol Zachar 

Počet prítomných poslancov:                        8  poslancov  

Počet ospravedlnených poslancov:            1  poslancov 

Hostia:      11 

                                                                                                                                                                         

prítomnosť / kvórum = 8/9 

 

 
Program: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Interpelácie poslancov a dopyty obyvateľov 

5. Inventarizácia majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31. 12. 2023 – príkaz 

starostu obce 

6. Kontrola plnenia rozpočtu k 21.11.2023 

7. Rozpočtové opatrenie č.4 a 5 

8. Návrh VZN č. 4/2023 – o zrušení VZN č. 2/2021 o financovaní materskej školy a školských 

zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Dechtice 

9. Návrh VZN č. 5/2023 – o miestnych daniach a miestnych poplatkoch za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území obce Dechtice 

10. Návrh rozpočtu obce Dechtice na rok 2024 a roky 2025 a 2026   

a) Prerokovanie návrhu rozpočtu na r. 2024  

b) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu obce Dechtice na rok 2024 c) 

Schvaľovanie rozpočtu obce Dechtice na rok 2024  

d) Schválenie rozpočtu bez programovej štruktúry 

11. Správa  hlavnej kontrolórky o vykonanej kontrole za 2. polrok r. 2023 

12. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na 1. polrok 2024 

13. Pristúpenie obce Smolenice za účastníka Zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu 

14. Žiadosť o schválenie otváracích hodín prevádzky/zariadenia – Hostinec u Mancu 

15. Žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy v 8BJ – Milan Masarovič 

16. Schválenie novej nájomnej zmluvy v 8BJ  

17. Návrh zápisu kroniky za rok 2020 

18. Informácie starostu obce 

19. Rôzne 

20. Záver 
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k bodu 1: Otvorenie a schválenie programu 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta, privítal prítomných poslancov, 

zamestnancov a hostí. Konštatoval, že z 9 poslancov obecného zastupiteľstva je 8 prítomných, 

Pavol Danko informoval starostu, že príde neskôr a teda obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné.  

 

Starosta dal hlasovať o prijatí uznesenia č.85/2023 na schválenie programu. 

 

Prítomní poslanci: 8 

za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

Za:  Bohuš Valovič, PhDr. Andrej Jurkas, Jozef Holický, Ľubomír Horváth, Pavol Mancovič, 

Viera Strečanská, Mgr. Petra Matuškovičová, Dominik Sliva 

 

U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 85/2023 zo dňa 28. 11. 2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach schvaľuje program zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva v Dechticiach. 

 

k bodu 2: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta obce určil za zapisovateľku zápisnice Dašu Holickú. Za overovateľov Mgr. 

Petru Matuškovičová a Bohuša Valoviča a za tvorbu a zapísanie uznesení Bohuša Valoviča. 

 

Starosta dal hlasovať o prijatí uznesenia číslo 86/2023. 

 

Prítomní poslanci: 8 

za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

Za:  Bohuš Valovič, PhDr. Andrej Jurkas, Jozef Holický, Ľubomír Horváth, Pavol Mancovič, 

Viera Strečanská, Mgr. Petra Matuškovičová, Dominik Sliva 

 

U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 86/2023 zo dňa 28. 11 2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach schvaľuje za zapisovateľku Dašu Holickú, za 

overovateľov Mgr. Petru Matuškovičovú a Bohuša Valoviča a za tvorbu a zapísanie uznesení 

Bohuša Valoviča. 

 

 

 

 

k bodu 3:  Kontrola plnenia uznesení  

 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 26. 10. 2023 boli prijaté uznesenia číslo 

79/2023 až číslo 84/2023, ktoré starosta jednotlivo predniesol.  
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U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 87/2023 zo dňa 28. 11 2023 

  Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach berie na vedomie, že uznesenia prijaté na zasadnutí  

26.10. 2023 boli splnené, prípadne sa priebežne plnia.  

 

 

k bodu 4: Interpelácie poslancov a dopyty obyvateľov 

 

A: Lubomír Horváth – sa informuje, ako je ošetrené svietenie cintorína po 17tej hodine. Je tam 

tma, navrhuje solárne osvetlenie na pohyb – cena sa pohybuje cca 60-70 €/ ks, ale je to len 

prvotná investícia. Marek Stacho informoval, že je na cintoríne 12 svetiel a večer svieti iba 

jedno na rotundu. Na cintoríne sa svietilo od Sviatku všetkých svätých približne týždeň. Solárne 

osvetlenie nemá dlhú životnosť (možno 2 roky). Diskutovalo sa o iných možnostiach, vymeniť 

žiarovky za ledžiarovky, prípadne vyskúšať iba jednu solárnu lampu, alebo na existujúce lampy 

namontovať iba pohybové senzory. Dominik Sliva navrhol vyskúšať iba jedno solárne 

osvetlenie na pohyb, či to bude mať nejaký úžitok. Viera Strečanská informovala, že Trnava po 

17 tej hodine zatvára cintoríny, tak nerozumie, prečo by sme my mali investovať do nového 

osvetlenia. 

B: Jozef Holický – obyvateľ ho upozornil na nebezpečne nahnutý strom pri ceste do rybárne. 

Treba to pozrieť. Starosta informoval, že ide o jeden strom pri pozemku Richarda Fila. No je 

to veľký strom a ak by spadol, tak to zasiahne až na cestu. Mal by sa strom zrezať, ale je tam 

zlý prístup, bolo by potrebné objednať pilčíka, alebo osloviť Povodie Váhu, či by nám s tým 

nevedeli pomôcť, nakoľko ide strom, ktorý je na ich pozemku. 

C. Dominik Sliva – informoval sa ako sme na tom s rekonštrukciou zberného dvora, zachytil aj 

na sociálnych sieťach, že sa odpad vyváža do Segedína. Navrhol, či by sa nedalo vyhlásiť 

a otvoriť aspoň na 1 deň pri družstve, aby si ľudia mohli vyviesť odpad. 

Starosta informoval, že na rekonštrukcii zberného dvora sa nepretržite pracuje. Traktor, 

štriepkovač, čelný nakladač a kontajnery už sú na zbernom dvore. Taktiež je vybudovaný 

prístrešok, ktorého absencia nám bola pri kontrole z hygieny vytknutá. V najbližšej dobe má 

byť osadený plot a brána. Hneď potom sa zberný dvor otvorí, nakoľko Marek Stacho sa bojí, 

že ak nebude brána, tak sa tam navozí hocičo. Anna Tomášková infomovala, že treba platiť za 

vyvezený odpad priamo na zbernom dvore, tak ako to bolo predtým. Netreba váhu na váženie 

odpadu, predpisom je určené koľko sa má platiť napríklad za vedro, fúrik, vozík odpadu. 

Starosta konštatoval, že to prejednáme na porade na obecnom úrade. 

D: Dominik Sliva si všimol, že vyhynul stromček na námestí. Navrhol kúpiť stromček 

v črepníku za cca 50 €, aby sme si vypestovali svoj vlastný vianočný stromček. 

E: Viera Strečanská – má dopyt od občanov, že v Závodí pri pani Šimorovej je špinavý chodník. 

Sused oproti niečo kopal keď pršalo a na chodníku zostalo blato a špina, vraj je to nebezpečné. 

Bolo by potrebné vyzvať toho občana, aby to vyčistil. Andrej Jurkas býva blízko a nevšimol si, 

že by bol chodník veľmi znečistený. Chodník je normálne priechodný. 

F: Bohuš Valovič – zachytil na sociálnych sieťach kritiku vývozu odpadu do Segedína. 

Občianka, ktorá na tento vývoz odpadu upozornila, sa informuje čo sa s tým bude robiť. 

Starosta odpovedal, že so spomínanou občiankou komunikoval, vyzval ju, aby identifikovala 

osobu, ktorú odfotila pri vývoze tohto odpadu. Obec následne vyzvala túto osobu, aby 

odstránila vyvezený odpad. Segedín je ako horná baňa, tiež tam bol  problém s vývozom 

odpadu. Ľudia si stále nevedia zvyknúť, že sa tam odpad nemajú vyvážať. Bývalé MNV 

povolilo, že sa tam môže vyvážať komunálny odpad, preto si na to ľudia zvykli. Vyčistenie 
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začiatkom 90tych rokov bolo vyčíslené na 96 000 korún. Dnes by to bolo oveľa viac, čo je 

nemysliteľné. Nie sú nato finančné prostriedky. Bohužiaľ na Slovensku sú tisíce nelegálnych 

skládok. Treba len zvýšiť kontrolu tohto miesta. 

G: Občan  - debatuje sa o šetrení na cintoríne, je zbytočné tam svietiť. Ľudia aj tak väčšinou 

chodia na cintorín, keď je svetlo. No malo by sa niečo urobiť s tým, aby sa dalo na cintorín cez 

Závodie prejsť po chodníku, nakoľko pravidelne majú občania odstavené autá na chodníkoch. 

Na Farskej ulici stále nie je doriešená doprava. Autá zastavia pred škôlkou,, nechajú 

naštartované a nezaujíma ich nič. Riešenie by bolo po dohode s dopravným inšpektorátom, 

osadiť značku školská zóna, maximálna povolená rýchlosť je 20 km v takejto zóne. Ak by bolo 

možné osadiť takúto značku, bolo by aj potrebné, aby sa tam aj merala rýchlosť. Túto zónu 

môžu využívať aj bicykle a kolobežky. Bolo by to ideálne riešenie na tejto ulici a mohli by sa 

zrušiť aj spomalovače, ktoré momentálne nie sú účinné. Ďalej si nie je istý či je to iba na štátnej 

ceste, alebo aj na obecnej, no pri východe zo škôlky, by malo byť zábradlie. Starosta – 

odpovedal, že dané podnety od občana prekonzultuje s dopravným inšpektorátom.  

Dominik Sliva zaregistroval, že zakladajú pri školách peší bus. Zabezpečujú to rodičia. Funguje 

to tak, že sa deti stretnú na dohodnutom mieste a odtiaľ ich jeden rodič odprevadí pešo do školy. 

 

 

 

k bodu 5: Inventarizácia majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov 

k 31.12.2023 – príkaz starostu obce 

 

                  

 Starosta obce prečítal:  

- Príkaz starostu obce č. 1/2023 kde nariaďuje vykonať inventarizáciu majetku, záväzkov a rozdielu 

majetku a záväzkov k 31. 12. 2023 v zmysle ustanovení § 29, § 30 zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve 

v znení neskorších predpisov. 

  

 

U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 88/2023 zo dňa 28. 11 2023 

  Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach berie na vedomie Príkaz starostu obce č. 1/2023 o 

vykonaní ústrednej inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31. 12. 

2023. 

 

 

k bodu 6: Kontrola plnenia rozpočtu k 21.11.2023 

 

                   Ekonómka  Zdenka Mašková informovala, že podklady k tomuto bodu boli poslancom 

zaslané k nahliadnutiu elektronickou poštou. Informovala, že dotazy zo strany poslancov jej neprišli a 

vyzvala ich k prípadným otázkam. Poslanci nemali otázky ani pripomienky.   

 

Starosta dal hlasovať o prijatí uznesenia č. 89/2023. 

 

Prítomní poslanci: 8 

za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 
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Za:  Bohuš Valovič, PhDr. Andrej Jurkas, Jozef Holický, Ľubomír Horváth, Pavol Mancovič, 

Viera Strečanská, Mgr. Petra Matuškovičová, Dominik Sliva 

 

 

U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 89/2023 zo dňa 28. 11 2023 

  Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach berie na vedomie plnenie príjmov a schvaľuje 

čerpanie výdavkov k  21.11.2023. 

 

k bodu 7: Rozpočtové opatrenie č. 4 a 5 

 

Ekonómka  Zdenka Mašková predniesla poslancom OZ informácie týkajúce sa rozpočtových 

opatrení č. 4 a č.5. Tiež informovala, že podklady k tomuto bodu boli poslancom zaslané k nahliadnutiu 

elektronickou poštou. Poznamenala, že dotazy zo strany poslancov jej neprišli a vyzvala ich k prípadným 

otázkam. Poslanci nemali otázky ani pripomienky.   

 

Starosta dal hlasovať o prijatí uznesenia č. 90/2023. 

 

Prítomní poslanci: 8 

za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

Za:  Bohuš Valovič, PhDr. Andrej Jurkas, Jozef Holický, Ľubomír Horváth, Pavol Mancovič, 

Viera Strečanská, Mgr. Petra Matuškovičová, Dominik Sliva 

 

 

 

U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 90/2023 zo dňa 28. 11 2023 

  Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 4/2023. 

 

 

Starosta dal hlasovať o prijatí uznesenia č. 91/2023. 

 

Prítomní poslanci: 8 

za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

Za:  Bohuš Valovič, PhDr. Andrej Jurkas, Jozef Holický, Ľubomír Horváth, Pavol Mancovič, 

Viera Strečanská, Mgr. Petra Matuškovičová, Dominik Sliva 

 

 

 

U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 91/2023 zo dňa 28. 11 2023 

  Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 5/2023. 
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k bodu 8: Návrh VZN č. 4/2023 – o zrušení VZN č. 2/2021 o financovaní 

materskej školy a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 

Dechtice 

 

Starosta obce Karol Zachar informoval o návrhu všeobecne záväzného nariadenia č. 

4/2023 o zrušení VZN č. 2/2021 o financovaní materskej školy a školských zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Dechtice. 

 Pani kontrolórka podrobnejšie vysvetlila dôvod VZN č. 4/2023 o zrušení. 

 

 

Starosta dal hlasovať o prijatí uznesenia č. 92/2023. 

 

Prítomní poslanci: 8 

za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

Za:  Bohuš Valovič, PhDr. Andrej Jurkas, Jozef Holický, Ľubomír Horváth, Pavol Mancovič, 

Viera Strečanská, Mgr. Petra Matuškovičová, Dominik Sliva 

 

 

 

U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 92/2023 zo dňa 28. 11 2023  

Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach schvaľuje VZN č. 4/2023 o zrušení VZN č. 

2/2021 o financovaní materskej školy a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti 

obce Dechtice. 

 

 

 

 

k bodu 9: Návrh VZN č. 5/2023 – o miestnych daniach a miestnych 

poplatkoch za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Dechtice. 

  Starosta dal slovo  Anne Tomáškovej, ktorá vypracovala návrh VZN č. 5/2023. Vysvetlila 

podrobne ku každému článku návrhu VZN výšku navrhovaných poplatkov. Po diskusii sa 

poslanci dohodli na úprave poplatku za verejné priestranstvo pre predajcov a poplatok za 

trvalé parkovanie. Anna Tomášková tieto zmeny zapracuje do VZN č. 5. 

 

Starosta dal hlasovať o prijatí uznesenia č. 93/2023. 

 

Prítomní poslanci: 8 

za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

Za:  Bohuš Valovič, PhDr. Andrej Jurkas, Jozef Holický, Ľubomír Horváth, Pavol Mancovič, 

Viera Strečanská, Mgr. Petra Matuškovičová, Dominik Sliva 
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U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 93/2023 zo dňa 28. 11 2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach schvaľuje VZN č. 5/2023 o miestnych daniach 

a miestnych poplatkoch za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Dechtice. 

 

 

k bodu 10: Návrh rozpočtu obce Dechtice na rok 2024 a roky 2025 a 2026   

a) Prerokovanie návrhu rozpočtu na r. 2024 a 2025,2026 

b) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu obce 

Dechtice na rok 2024 a roky 2025,2026 

c) Schvaľovanie rozpočtu obce Dechtice na rok 2024  

d) Schválenie rozpočtu bez programovej štruktúry 

 

a) Prerokovanie návrhu rozpočtu na r. 2024 a 2025,2026 

 

- Ekonómka Zdenka Mašková informovala, že návrh rozpočtu na rok 2024 

a 2025,2026 bol zverejnený na úradnej tabuli obce, aj na webovej stránke obce. 

Taktiež bol poslancom zaslaný elektronickou poštou. Poslanci boli vyzvaní, aby jej 

adresovali  prípadné otázky, dotazy a pripomienky. Zo strany poslancov, rovnako 

ako zo strany občanov ku dňu 28.11.2023, neboli na obec doručené žiadne otázky 

ani pripomienky. Ďalej v skratke informovala najmä o návrhu rozpočtu na r. 2024. 

Ekonómka vyzvala poslancov k prípadným otázkam.  

- - Poslanci sa informovali, či je veľa daňových dlžníkov z minulých rokov. Anna 

Tomášková odpovedala, že z minulých rokov je to približne 300 €. 

- Poslankyňa Viera Strečanská sa informovala, prečo neboli podklady k návrhu 

rozpočtu zaslané skôr, aby si to mohla poriadne preštudovať. Ekonómka 

informovala, že rozpočet bol dávno vypracovaný, no nemohla ho rozposlať skôr, 

kým vláda neschválila programové vyhlásenie. Poslankyňa taktiež žiadala 

o zaslanie materiálov v papierovej forme, nakoľko nemá možnosť si ich vytlačiť. 

Ekonómka odpovedala, že to nie je žiadny problém, stačilo ju kontaktovať, aby jej 

boli materiály obratom doručené. 

 

U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 94/2023 zo dňa 28. 11. 2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach berie na vedomie prerokovanie návrhu rozpočtu 

obce Dechtice na rok 2024, 2025 a 2026.  

 

b) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu obce Dechtice na rok 2024 

a na roky 2025 a 2026 

- Hlavná kontrolórka obce predniesla poslancom OZ svoje stanovisko k návrhu rozpočtu obce 

Dechtice na rok 2024, v ktorom odporučila poslancom schváliť rozpočet obce na rok 2024.  

- Zo strany poslancov neboli  námietky. 

 

U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 95/2023 zo dňa 28. 11. 2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach berie na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky 

k návrhu rozpočtu obce Dechtice na rok 2024.  

 

c)  Schvaľovanie rozpočtu obce na rok 2024 a roky 2025,2026 
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Starosta dal hlasovať o prijatí uznesenia č. 96/2023. 

 

Prítomní poslanci: 8 

za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

Za:  Bohuš Valovič, PhDr. Andrej Jurkas, Jozef Holický, Ľubomír Horváth, Pavol Mancovič, 

Viera Strečanská, Mgr. Petra Matuškovičová, Dominik Sliva 

 

U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 96/2023 zo dňa 28. 11. 2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach schvaľuje rozpočet obce Dechtice na rok 2024 

a berie na vedomie rozpočet obce Dechtice na rok 2025 a 2026. 

 
d) Schválenie rozpočtu bez programovej štruktúry 

 

Ekonómka obce informoval, prečo sa schvaľuje rozpočet bez programovej štruktúry. 

Pretože obec vzhľadom na počet obyvateľov, nemá túto zákonnú povinnosť. 

 

Starosta dal hlasovať o prijatí uznesenia č. 97/2023. 

 

Prítomní poslanci: 8 

za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

Za:  Bohuš Valovič, PhDr. Andrej Jurkas, Jozef Holický, Ľubomír Horváth, Pavol Mancovič, 

Viera Strečanská, Mgr. Petra Matuškovičová, Dominik Sliva 

 

U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 97/2023 zo dňa 28. 11. 2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach schvaľuje rozpočet obce Dechtice na rok 2024 bez 

programovej štruktúry. 

 

 

 

 

k bodu 11: Správa hlavnej kontrolórky o vykonanej kontrole za 2. polrok r. 

2023 

 

Hlavná kontrolórka predniesla poslancom OZ  správu o vykonanej kontrole za 2. polrok 

2023. 

 

Starosta dal hlasovať o prijatí uznesenia č. 98/2023. 

 

Prítomní poslanci: 8 

za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

Za:  Bohuš Valovič, PhDr. Andrej Jurkas, Jozef Holický, Ľubomír Horváth, Pavol Mancovič, 

Viera Strečanská, Mgr. Petra Matuškovičová, Dominik Sliva 
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U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 98/2023 zo dňa 28. 11 2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach berie na vedomie správu hlavnej kontrolórky obce 

o kontrolnej činnosti za 2. polrok r. 2023. 

 

 

 

 

k bodu 12: Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na 1. polrok 

2024 

 

Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na 1. polrok 2024 bol zverejnený na úradnej 

tabuli obce a poslancom OZ bol zaslaný elektronickou poštou.  

 

Starosta dal hlasovať o prijatí uznesenia č. 99/2023. 

 

Prítomní poslanci: 8 

za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

Za:  Bohuš Valovič, PhDr. Andrej Jurkas, Jozef Holický, Ľubomír Horváth, Pavol Mancovič, 

Viera Strečanská, Mgr. Petra Matuškovičová, Dominik Sliva 

 

U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 99/2023 zo dňa 28. 11 2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach schvaľuje Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 

2024. 

 

 

k bodu 13: Pristúpenie obce Smolenice za účastníka Zmluvy o zriadení 

spoločného obecného úradu 

 

 Zapisovateľka informovala o doručení žiadosti o pristúpenie  obce Smolenice za 

účastníka Zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu zo dňa 01.01.2019, podľa článku Čl. 

15.3 a) s účinnosťou od 01.01.2024. 

 

 

Starosta dal hlasovať o prijatí uznesenia č.100/2023. 

 

Prítomní poslanci: 8 

za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

Za:  Bohuš Valovič, PhDr. Andrej Jurkas, Jozef Holický, Ľubomír Horváth, Pavol Mancovič, 

Viera Strečanská, Mgr. Petra Matuškovičová, Dominik Sliva 
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U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 100/2023 zo dňa 28. 11 2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach schvaľuje pristúpenie obce Smolenice za účastníka 

Zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu zo dňa 01.01.2019, podľa článku Čl.15.3 a) 

s účinnosťou od 01.01.2024. 

 

 

k bodu 14: Žiadosť o schválenie otváracích hodín prevádzky/zariaddenia – 

Hostinec u Mancu 

 

      Zapisovateľka prečítala žiadosť o schválenie otváracích hodín prevádzky/zariadenia 

Hostinec u Mancu.         

 

Starosta dal hlasovať o prijatí uznesenia č. 101/2023. 

 

Prítomní poslanci: 8 

za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

Za:  Bohuš Valovič, PhDr. Andrej Jurkas, Jozef Holický, Ľubomír Horváth, Pavol Mancovič, 

Viera Strečanská, Mgr. Petra Matuškovičová, Dominik Sliva 

 

 

U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 101/2023 zo dňa 28. 11 2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach berie na vedomie žiadosť o schválenie otváracích 

hodín prevádzky/zariadenia – Hostinec u Mancu a schvaľuje otváracie hodiny 

prevádzky/zariadenia – Hostinec u Mancu:  

Pondelok 15:00 22:00 

Utorok  15:00 22:00 

Streda  15:00 22:00 

Štvrtok 15:00 22:00 

Piatok  15:00 23:00 

Sobota  10:00 23:00 

Nedeľa 10:00 22:00 

Prestávka:  nedeľa od 12:30 do 15:00 

 

k bodu 15: Žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy v 8BJ – Milan Masarovič 

 

Zapisovateľka informovala o doručenej žiadosti o predĺženie nájomnej zmluvy v 8BJ od 

Milana Masaroviča s manželkou. Nájomníci riadne a včas platia nájomné, vodné stočné. 

Spĺňajú podmienky pridelenia nájomného bytu. Na obecný úrad neboli doručené žiadne 

sťažnosti na nájomcov. 

 

 

Starosta dal hlasovať o prijatí uznesenia č.102/2023. 

 

Prítomní poslanci: 8 

za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 
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Za:  Bohuš Valovič, PhDr. Andrej Jurkas, Jozef Holický, Ľubomír Horváth, Pavol Mancovič, 

Viera Strečanská, Mgr. Petra Matuškovičová, Dominik Sliva 

 

U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 102/2023 zo dňa 28. 11 2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach schvaľuje predĺženie nájomnej zmluvy v 8BJ, byt 

č. 6 Milanovi Masarovičovi. 

 

 

k bodu 16: Schválenie novej nájomnej zmluvy v 8BJ byt č. 7 

 

Zapisovateľka informovala, že na základe doručených žiadostí o pridelenie 3-izbového 

nájomného bytu je v poradí Andrej Marko. Je občanom obce a spĺňa podmienky pridelenia 

nájomné bytu. 

 

 

Starosta dal hlasovať o prijatí uznesenia č. 103/2023. 

 

Prítomní poslanci: 8 

za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

Za:  Bohuš Valovič, PhDr. Andrej Jurkas, Jozef Holický, Ľubomír Horváth, Pavol Mancovič, 

Viera Strečanská, Mgr. Petra Matuškovičová, Dominik Sliva 

 

 

U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 103/2023 zo dňa 28. 11 2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach schvaľuje pridelenie bytu č. 7 v 8BJ Andrejovi 

Markovi. Termín začiatku nájmu bude dohodnutý s novým nájomcom, vzhľadom na nutné 

opravy v byte. 

 

 

k bodu 17: Návrh zápisu kroniky za rok 2020 

    

Ekonómka informovala, že návrh zápisu kroniky za rok 2020 bol poslancom OZ poslaný 

elektronickou poštou. 

 

Starosta dal hlasovať o prijatí uznesenia č. 104/2023. 

 

Prítomní poslanci: 8 

za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

Za:  Bohuš Valovič, PhDr. Andrej Jurkas, Jozef Holický, Ľubomír Horváth, Pavol Mancovič, 

Viera Strečanská, Mgr. Petra Matuškovičová, Dominik Sliva 

 

 

U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 104/2023 zo dňa 28. 11. 2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach schvaľuje zápis kroniky za rok 2020. 
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k bodu 18: Informácie starostu obce 

 

Starosta informoval Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach: 

- Kultúrny dom – čakáme kontrolu na obnovu interiéru KD. Zatiaľ nie je KD 

prístupný. Je to ťažký projekt. Potrebujeme obnoviť aj vestibul z našich financií. 

Do projektu bolo možné zahrnúť iba javisko a sálu. Dominik Sliva sa informoval, 

či budú vo vchode drevené parkety. Odpoveď: áno. 

Na ďalšom OZ budeme riešiť aj zvýšenie poplatkov, okrem iného aj za prenájom 

KD. 

- na Zbernom dvore chýba brána a pracuje sa na oplotení, chceli by sme čo najskôr 

otvoriť. 

- Verejné osvetlenie – na obecný úrad prišlo veľa sťažností na verejné osvetlenie. 

Občania, ktorým sa pred domom odpojilo VO, sa cítia diskriminovaní. Niektorí 

občania skôr súhlasia s vypnutím VO v celej obci, keďže sa dokázalo ušetriť. Nedá 

sa vyhovieť všetkých občanom. Ulice obce sú dostatočne osvetlené po odpojení 

niektorých VO.  

 

k bodu 19: Rôzne 

 

Obyvatelia časti obce Kúty prišli ozrejmiť poslancom OZ dôvod osadenia značky zákaz vjazdu 

všetkých motorových vozidiel okrem dopravnej obsluhy, nakoľko tento počin bol zo strany 

niektorých občanov kritizovaný. Dôvodom sú nedisciplínovaní vodiči, ktorí nerešpektujú ani 

spomaľovače a po ulici idú neprimerane rýchlo, čo ohrozuje najmä deti žijúce na tejto ulici. 

Tiež podotkli, že ulica je úzka,  nemá chodníky a deti vyjdú z domu priamo na cestu. Rodina 

Mašková a Šimončičová tiež informovala, že danú značku rovnako ako aj spomaľovače na ulici 

si niekoľko násobne preplatili, nakoľko už desiatky rokov platia dane za pozemok cez ktorý ide 

cesta a využívajú ju obyvatelia celej obce. Značku zákazu vjazdu ľudia nerešpektujú, hlavne 

obyvatelia susedných dedín - Dobrá Voda, Chtelnica  a často tam chodia aj autá z ŠPZ Senica. 

Na tejto ulici si tak isto platia dane, ako ostatní obyvatelia obce a žiadajú o riešenie.  Veľa ľudí 

sa chodí pozerať na ovce a nechávajú po sebe neporiadok, ktorý musí pán Šimončič upratať, 

nakoľko je to pri jeho pozemku. Upozornili aj na zastriekanie značky zákazu vjazdu z ulice. 

 

Prišiel poslanec Pavol Danko. 

 

Starosta sa pýtal obyvateľom ulice Kúty, či sa rešpektuje osadená značka zákazu vjazdu. 

Dosiahli by sme niečo, keby sme mali obecnú políciu, nato však nie sú financie. Akýkoľvek 

pokus o niečo nové sa tu neujme. Pokúsim sa dosiahnuť represiu. 

 

Obyvatelia ulice Kúty žiadajú  o rekonštrukciu komunikácie a vyriešenie problému s dažďovou 

vodou. Jozef Holický informoval že približne 25 rokov táto cesta nebola rekonštruovaná. 

Starosta – dali sme tam značku, aby sa ulica odbremenila od áut a aby mohla slúžiť ako 

oddychová zóna pre rekreačný šport a mamičky s deťmi, no očividne sa to nestalo. Starosta 
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navrhol, aby mu OZ odporučilo podať žiadosť o dotáciu na Environmentálny fond, uzávierka 

je 13.12.2023. Treba nielen zrekonštruovať cestu, ale riešiť aj vsakovačku na odvod dažďovej 

vody, čo bude finančne nákladnejšie. Malokarpatské partnerstvo bolo schopné ponúknuť iba 

100 000 €, no nepokrylo by to všetky potrebné prerábky. Preto sa chcem pokúsiť riešiť to 

nenávratným finančným príspevkom cez environmentálny fond vo výške 169 000 €. 

 

Starosta dal hlasovať o prijatí uznesenia č. 105/2023. 

 

Prítomní poslanci: 9 

za: 9, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

Za:  Bohuš Valovič, PhDr. Andrej Jurkas, Jozef Holický, Ľubomír Horváth, Pavol Mancovič, 

Viera Strečanská, Mgr. Petra Matuškovičová, Dominik Sliva, Pavol Danko 

 

 

U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 105/2023 zo dňa 28. 11. 2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach odporúča starostovi, aby požiadal žiadosť 

o nenávratný finančný príspevok z Environmentálneho fondu a schvaľujú povinnú spoluúčasť 

obce. 

 

Starosta dal hlasovať o prijatí uznesenia č. 106/2023. 

 

Prítomní poslanci: 9 

za: 9, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

Za:  Bohuš Valovič, PhDr. Andrej Jurkas, Jozef Holický, Ľubomír Horváth, Pavol Mancovič, 

Viera Strečanská, Mgr. Petra Matuškovičová, Dominik Sliva, Pavol Danko 

 

 

U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 106/2023 zo dňa 28. 11. 2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach odporúča starostovi, aby upovedomil políciu pri 

zistení nerešpektovania značky zákazu vjazdu do ulice Kúty. 

 

 

Zapisovateľka informovala poslancov o doručení žiadosti o zámenu pozemkov manželov 

Vavrových. Kontrolórka obce informovala o prijatí nových zákonov od 1.11.2023. Obec musí 

najprv vypracovať a schváliť zásady nakladania s majetkom obce. Kým nebudú schválené 

zásady nakladania s majetkom obce, OZ nemôže meniť ani predávať pozemky. Nakoľko 

manželia Vavroví majú odklad na stavebnom úrade do konca roka, poslanci odporučili 

starostovi, aby manželom Vavrovým zariadil predĺženie termín na vysporiadanie pozemku. 

 

Poslanci už obdržali návrh zásad nakladania s majetkom obce Dechtice, ktoré budú na ďalšom 

zastupiteľstve schvaľované. 

        

U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 107/2023 zo dňa 28. 11. 2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach berie na vedomie žiadosť o zámenu častí parciel 

Miroslava Vavra a manželky Mgr. Evy Vavrovej. 
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U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva č. 108/2023 zo dňa 28. 11. 2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Dechticiach berie na vedomie, že na ďalšom OZ budú 

schválené zásady nakladania s majetkom obce a budú sa prijímať ďalšie postupy. 

 

 

 

k bodu 21: Záver 

 

 Týmto bol program zasadnutia obecného zastupiteľstva vyčerpaný. Starosta obce pozval 

poslancov i všetkých prítomných na Mikulášsku kapustnicu dňa 8.12.2023, poďakoval 

prítomným za účasť ukončil rokovanie. 

 
 

V Dechticiach, 08.12. 2023  
 

Zapisovateľka: Daša Holická    ...................................................... 

Overovatelia: Mgr. Petra Matuškovičová ...................................................... 

 Bohuš Valovič   ...................................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

                                                                               PhDr. Karol Zachar 

                                                                                    starosta obce 


